
Notulen MR-vergadering 22 februari 2023 

 

Afwezig met kennisgeving: Charlotte van Westerveld en Martijn Hoogers 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 

 

2. Bezinningsmoment door Edwin van de Vosse 

Edwin leest een stukje uit het dagboek Brandstof voor de geest. 

 

3. Vaststellen agenda 

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

Moment met de plaatsvervangend rector-bestuurder 

 

De leden van de PMR vragen om een toelichting bij het ‘Voorstel anders 

vergaderen (versie 2’. Wat is hier het voordeel van? 

Antwoord: Er zijn twee redenen om het vergaderen op de dinsdag aan te 

passen. 

1. Er kunnen lopende het jaar zich zaken voordoen. Het is nu echt zoeken 

naar momenten waarop alle betrokkenen kunnen. 

2. Tijdens de kennismakingsgesprekken kwam bij diverse collega’s naar 

voren dat er behoefte is om meer met elkaar in gesprek te gaan. 

Oplossing: Elke dinsdagmiddag beschikbaar zijn. Het is niet de bedoeling dat 

we meer gaan vergaderen (vergaderen om het vergaderen). Ook is het niet 

zo dat iedereen nu elke dinsdagmiddag een vergadering zal hebben. Er is 

een compensatie van 30 uur. 

Er worden ieder jaar gelden overgemaakt vanuit het Samenwerkingsverband 

(OPR). Komen deze gelden op de goed plek terecht? 

Antwoord: Een groot deel van deze gelden gaat naar de bekostiging van de 

VIP. Verder wordt er vanuit Landstede expertise ingehuurd 

(orthopedagoge/RT-specialist), beide voor één dag in de week. Dit geld is 

bedoeld voor passend onderwijs en kan school dus niet ergens anders voor 

gebruiken. 

Op vrijdagmiddag is er van de gehele schoolleiding vaak slechts één 

afdelingsleider aanwezig. Naast dat het onpraktisch is voor leerlingen en 

personeel is het signaal wat de schoolleiding op deze manier afgeeft niet 

goed. 

Antwoord: Dit punt komt op de agenda van het schoolleidersoverleg. De 

plaatsvervangend rector-bestuurder zegt toe dat de schoolleiding meer 

aanwezig zal zijn op vrijdagen. 



Is er al meer te melden over de nieuwe rector-bestuurder? 

Antwoord: De nieuwe rector-bestuurder zal per 1 augustus in dienst treden. 

Hij maakt het schooljaar op zijn huidige school af. Dit geeft wel extra belasting 

op de Noordgouw. Op 14 maart zal hij komen kennismaken. 

Hoe is tijdens de procedure de begeleiding van een extern bureau bevallen? 

Antwoord: Het heeft voor- en nadelen. Voordelen zijn dat het netwerk groter 

wordt en dat het proces goed wordt bewaakt. Een nadeel is dat het behoorlijk 

wat geld kost, terwijl het risico blijft dat de procedure op niets uitloopt. 

 

De plaatsvervangend rector-bestuurder meldt dat er naast het reguliere 

scholingsbudget ook een subsidie van de overheid is ontvangen van 

ongeveer 50.000 euro. Van deze gelden kunnen de studiekosten van 

collega’s die een studie willen gaan doen, betaald worden. De studie moet 

uiteraard wel relevant zijn. Het een en ander zal worden uitgewerkt in het 

Strategisch Personeelsbeleid. 

 

4. Notulen MR-vergadering 15-11-22 

De notulen worden zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

5. Mededelingen 

• Leerlingen: - 

• Ouders:  

Er is binnenkort een ouderavond met als thema ‘motiveren’. 

Wat is het beleid m.b.t. leerlingen die van vwo 6 naar havo 5 gaan? Is 

het selectiebeleid wel goed? 

• Personeel: Er zijn collectieve werkdrukgelden binnengekomen en de 

PMR is met de collega’s in gesprek over de vraag hoe deze middelen 

moeten worden ingezet. 

 

6. Ingekomen stukken 

• Voorstel anders vergaderen versie 2 (ter advisering) 

Is toegelicht. PMR positief advies 

• Marap oktober 2022 (ter informatie) 

Geen opmerkingen 

• Begroting 2023 (twee documenten) (ter advisering) 

De begroting is toegelicht tijdens een aparte bijeenkomst aan twee 

leden van de MR. De RvB is reeds akkoord. De MR adviseert positief. 

• OPR-samenvatting okt.22 

Zie: moment met plaatsvervangend rector-bestuurder 

 

7. Stand van zaken werving nieuwe rector-bestuurder 

Dit punt is toegelicht bij het moment met de plaatsvervangend rector-

bestuurder. 

 



8. W.v.t.t.k. 

- 

9. Rondvraag 

Er is een vraag vanuit de oudergeleding over het laptopgebruik. Het blijkt dat 

de laptops in de vierde klas veel minder worden gebruikt dan in de 

onderbouw. Is er een afspraak over het minimale gebruik van de laptop? 

Veel ouders hebben bovendien een servicecontract afgesloten met ‘The Rent 

Company’ voor een aantal jaren. Als de laptop in de bovenbouw minder wordt 

gebruikt, kunnen ouders toe met een korter contract. Dit moet dan wel 

gecommuniceerd worden wanneer ouders een laptop voor hun kind 

aanschaffen. 

Wordt het gebruik van de laptop ook geëvalueerd in school? Een ouder geeft 

aan dat haar kind het prettig vindt dat er in de bovenbouw meer uit boeken 

wordt lesgegeven en minder op de laptop wordt gewerkt. 

 

10. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering. 


